
Зијад Јагодић 

1. Иницијатива упућена Федералном министарству комуникација и саобраћаја – „Будући да 

аеродроми у Тузли и Мостару већ извјесно вријеме послују у изузетно тешким и 

неподношљивим условима, уколико овај проблем не буде ускоро ријешен на примјеренији 

начин, тим аеродромима пријети затварање. Како кантоналне власти очигледно нису у 

могућности да саме организују и финансирају њихову одрживост, што укључује и 

квалитетнији развој ваздушног промета а и заштиту изузетно скупе опреме, надлежном 

министарству предлажем да хитно изнађе адекватно финансијско и организационо рјешење, 

те их стави под један надзор.“ 

2. Питање постављено Канцеларији за ветеринарство БиХ, Управи БиХ за заштиту здравља 

биља и Агенцији за безбједност хране БиХ – „С обзиром да је Савјет министара БиХ у 2010. 

години усвојио Мапу пута за остваривање услова за извоз производа животињског и биљног 

поријекла, а у којој су наведени конкретни рокови и извршиоци, постављам питање: Шта су 

извршне институције, односно Канцеларија за ветеринарство, Управа за заштиту биља и 

Агенција за безбједност хране до сада учинили да би се створили услови да се ниво 

стандарда у БиХ постигне и имплементира како би се пољопривредни производи могли 

нормално извозити у земље ЕУ, почевши од Републике Хрватске и Србије даље?“ 

3. Питање постављено Министарству цивилних послова БиХ – „Будући да је значајан број 

универзитетски образованих грађана БиХ, који су стручна звања стекли ван БиХ и поднијели 

захтјев за нострификацију стечених диплома, те да се тај процес изузетно споро одвија, 

постављам питање - Шта је у питању и због чега се тај процес не одвија у разумним 

роковима и прихватљивим цијенама?“ 

4. Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ – „Према 

оцјенама испуњености приоритета БиХ за европско партнерство у коме је предвиђено 

усвајање Закона о ветеринарским лијековима, Измјене и допуне Закона о ветеринарству, 

Закона о сточној храни, Закона о анималном отпаду, при чему ниједан од наведених није 

донесен, а да је за њихову припрему задужена Канцеларија за ветеринарство БиХ и 

Министарство спољне трговине и економских односа, постављам питање: Шта је у тој 

области учињено и када ће ови закони бити понуђени на усвајање Парламентарној 

скупштини БиХ?“ 

 


